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Katariina Kokkonen (puheenjohtaja) Oscar Rouvinen
Pessi Parkkinen (P.14) Joel Vainio (P.10)
Niklas Riihelä Elli Peltoniemi
Vertti Hatara (sihteeri) Saimi-Sofia Pirinen
Petteri Niska (P.8.3, S.8.4) Patrik Hoppania
Essi Korpi (P.10, S.11) Linnea Hartikainen (Poissa)
Juuso Saari (P.10, S.12)

1. KOKOUKSEN AVAUS
Kokkonen avasi kokouksen ajassa 16.01.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
Hyväksyttiin esityslista.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
Pöytäkirja hyväksyttiin esitetyin muutoksin.

5. ILMOITUSASIAT
Hatara vaihtoi killan käyntiosoitteen oikeaksi instagramissa.
Kokkonen päivitti killan käyntiosoitteen oikeaksi patentti- ja rekisterihallintoon.
Hatara välitti Hoppanialle opintoneuvojan toiveen keskustelusta killan ja yliopiston
välillä liittyen opiskelijoiden hyvinvointiin.
Korpi pääsi molemmille englanninkielen kursseillensa.

6. KUULUMISKIERROS
Kokkoselle kuuluu hyvää. Hänellä oli tosi hauskaa lauantaina. Hän pääsi myöhään
kotiin ja jutteli ystäviensä kanssa. Kävi eilen lenkillä ja söi hyvää ruokaa. Good vibes.
Riihelällä oli hauskaa perjantaina, lähti aikaisin kotiin. Lauantaina oli maailman
hedonistisin päivä. Lauantain jälkeen meni sitseille töihin. oli elämänsä humalassa.
Tykitti ruokaa Servin mökin keittiössä. Innoissaan fuksiaisista.
Hataralla menee hyvin.
Korvella oli tosi hauskaa Puolihermannissa, hän oli todella tyytyväinen tapahtuman
onnistumiseen. Häntä hieman stressasi, mutta asiat vain lutviutuivat ja kaikki meni
hyvin. Heräsi aikaiseen silliaamiaispäivänä ja oli kympiltä jo Otaniemessä
järkkäämässä sillistä. Sillis sujui hyvin ja saivat siivottuakin nopeasti. Ollut todella
väsynyt Puolihermannin jälkeen. Eilen oli tentti ja nyt elämä voittaa. Ihana
viikonloppu tulossa. Huomenna aamulla luistelutreenit, joissa on pukujää. Korpi
menee hyvällä fiiliksellä sinne.
Peltoniemellä oli myös todella hauskaa, yliopistouransa yksi parhaista viikoista.
Jatkot olivat todella hauskat ja hän nautti ihmisten seurasta. Silliaamiaisellakin oli
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todella hauskaa ja selvisi siitä mallikkaasti. Huomenna menee mökille ja Lauantaina
Betoninvalajaisiin. Odottaa innolla fuksiaisia.
Parkkisella ollut tänään tosi kiva päivä ja Puolihermanni oli tosi kiva. Sunnuntai ja
alkuviikko oli tenttien kanssa painimista. Hän kävi myös Riihelän kanssa
juhlistamassa menestyksekästä vuotta. Tänään soitellut kitaraa, rapsutellut kissaa ja
menee illalla elokuviin.
Saarella oli mahtava Puolihermanni, tuli maisteltua monet varpaat. Eilen oli
toivottavasti kandidaattivaiheen viimeinen tentti. Odottaa fuksiaisia innolla.
Niskalla oli hauskaa Puolihermannissa ja silliksellä tosi hauskaa. Alkuviikko oli sitten
rauhallisempaa ja tentit meni hyvin.
Hoppanialla ollut tapahtumarikas viikko, Puolihermanni oli kiva ja silliaamiaisella oli
kivaa ja sinne mentiin hyvin mielin. Silliksen jälkeen heräsi aikaisin ja oli hieman
hutera olo. Loppuviikko sujui hyvin.
Vainiolla oli tosi hauska viikonloppu, sen jälkeen paluu arkeen meni hyvin. Tentit on
tentitty. Tänään on jalkapallokauden vika peli, se on kiva juttu.
Rouvisella oli hauska viikonloppu, tykkäsi pääjuhlasta enemmän kuin silliksestä
itsestään. Puhui kunniavieraiden kanssa pitkään ja perusteellisesti silloista. Silliksellä
oli kivaa. Tropical spa:ssa oli kivaa ja lämmin tunnelma. Paluu arkeen oli stressaava.
Tänään kävi aamulla pikkuveljensä kanssa salilla jumppaamassa.
Pirisellä oli pieni stressi Puolihermannin päivänä. Päivä kuitenkin sujui hyvin vaikka
olikin todella kiireinen. Pääjuhlan pöytään istuessa kuitenkin stressi lievitti ja nautti
juhlasta. Silliaamiainen sujui kivasti. Nyt on hieman tyhjä olo.

7. JÄSENASIAT
7.1. Uudet jäsenet

7.1.1. Kannatusjäsenet
Mikko Kähkönen
Päätös: Hyväksytään uudet kannatusjäsenet

7.1.2. Jäsenet
Fanni Kaitale
Fanni Mattsson
Aapo Salonen
Lassi Mäkelä
Päätös: Hyväksytään uudet jäsenet

7.1.3. Ulkojäsenet
7.2. Raadin palaute

Raati on saanut kysymyksen liittyen killan tapahtumakalenterin liittämisestä
henkilökohtaiseen kalenteriin. Kokkonen hoitaa asiaa eteenpäin.
Raati on saanut palautetta toiminnastaan silliksellä. Tunnelma oli palautteen
mukaan kiitettävästi katossa. Raati kiittää palautteesta.

8. YLEISTÄ
8.1. Menneet tapahtumat

8.1.1. 11.10. Puolihermanni 111 ½
Tapahtuma sujui todella kivasti, se oli IE:n mukaan kaiken vaivan
arvoinen. Tapahtumassa ei tullut järjestämisen kannalta suurta säätöä
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tai yllätyksiä. PikkuIE hoiti tehtäviään ansiokkaasti ja otti vastuuta
tapahtuman onnistumisesta. Tulevina vuosina aamun
järjestelyvuoroon olisi hyvä saada enemmän työfukseja auttamaan.
Harsot heitettiin sitsien jälkeen roskiin. IE on saanut positiivista
palautetta tapahtuman kulusta.

8.1.2. 12.10. Puolihermannin 111 ½ sillis
Sillis sujui perinteikkäästi. Fuksit hoitivat sen järjestämistä ja
tapahtuman aikaista ylläpitoa mainiosti, IE pystyi nauttimaan itse
tapahtumasta sen ansiosta. Tapahtumassa tuli melko paljon
ruokahävikkiä, asiaa pitää miettiä tulevina vuosina.

8.2. Tulevat tapahtumat
8.2.1. Kiltakoulutus 2.12.

Raati järjestää kiltakoulutusta ja varaa siihen aikaa. Tapahtuma alkaa
klo 14 ja klo 17 alkaa raatispesifi koulutusosio. Kokkonen on tehnyt
Powerpoint dioja valmiiksi tapahtumaa varten. Diat löytyvät raadin
kansiosta ja niitä pitää vielä kehittää raadin toimesta. Tämän vuoden
koulutuksessa painotetaan tapahtumanjärjestämistä ja hyvää
kommunikaatiota. Kokkonen on myös perehtynyt GDPR
tietosuojavaatimuksiin ja aikoo tuoda asiaa esille koulutuksessa.

8.2.2. Shaking Up Tech 23.1.
Tapahtuma on lukiolaisille ja yläkoululaisille tytöille suunnattu opinto-
ja uramessu tapahtuma. Tapahtuma on melko iso ja Kokkonen
ilmoittaa nykyisen istuvan raadin mukaan tapahtumaan pitämään
ständiä. Tapahtuma järjestetään keväällä nykyisen raadin toimikauden
jälkeen. Nykyinen raati keskustelee tulevan raadin kanssa siitä, kuka
menee tapahtumaan edustamaan. Nykyinen raati on valmis ottamaan
täyden vastuun tapahtumaan osallistumisesta.

8.3. Tulevan vuoden raati- ja toimarivirat
Killan vaalikokousta varten tehdään tulevan vuoden raati- ja
toimihenkilöviroista pohjaesitys joka esitellään ja jonka hyväksymisestä
äänestetään kokouksessa. Pohjaesitykseen liittyvistä asioista on keskusteltu
tänään (17.10.2024) kokouksessa kiltalaisten kanssa.
Keskusteluissa nousi esille esimerkiksi KvISOvastaavan rooli ja roolin
tarpeellisuus killan toiminnassa. Hänen työmääränsä keskittyy lähinnä
KvISOhakuun ja maisteri kapteenin kanssa sovittuihin tehtäviin.
Raati valmistelee esityksen tulevan vuoden toimariviroista uudelle raadille
perusteluineen.

8.4. Vujuedustukset
8.4.1. 25.10. Maskerad

Raati kiittää kutsusta.
8.4.2. 29.11. VK 77

Päätös: Valittiin Lauri Anttila edustamaan kiltaa tapahtumassa.
8.5. Raadinvaihto

Kokkonen perustaa kiinnostuneille raatilaisille ryhmän tapahtuman
järjestämiseen liittyen.

8.6. Seuranta
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9. RAHA-ASIAT
9.1. Laskut ja korvaustositteet
Päätös: Hyväksytään osa liitteenä olevista laskuista ja korvaustositteista.

10. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
10.1. Kiltahuonevastaavat

Kiltahuonevastaavat hommasivat kiltahuoneelle kaksi paria tossuja. Hatara
pyytää Ella Koivistolle pidennettyä pääsyä kiltahuoneelle koululta.

11. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
11.1. Contact Forum

Hartikainen ei ole läsnä.
Haalarisponssit
Raati sai kyselyn haalarisponsorista sähköpostin kautta. Kokkonen
neuvottelee yrityksen kanssa mahdollisuuksista.

12. IE-PERHE
12.1. pIKkujoulut

Pikkujoulujen tilan käyttöaika on kello 17-23. Samana päivänä järjestettävä
killan vaalikokous aloitetaan kello 14 ja pyritään saattamaan päätökseen kello
18. pIKkujoulujen paikka pidetään salassa ja joku raadista johdattaa
osallistujat sinne julkisilla.

13. OPINTOTOIMIKUNTA

14. FUKSITOIMIKUNTA
14.1. Fuksiaiset 22.10.

Kokkonen ja Hatara kuljettavat fukseja tapahtumassa autoillansa. Kuskeilla
on päällään frakit. Peltoniemi esitteli raadille tapahtuman aikataulua ja
tapahtumaa suunniteltiin raadin kesken.

15. MAISTERITOIMIKUNTA
15.1. Terveiset

Maisteritoimikunta jätti terveiset.

16. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
16.1. Nettisivuproggis

Nettisivyprojekti on edennyt. Sivujen teema ja värimaailma ovat valmiina.
Raatilaisia pyydetään kirjoittamaan sisältöä nettisivuille, joiden tunnukset
jaettiin kokouksessa.

16.2. Puolihermannin kuvat
Tapahtumassa otettuja kuvia editoidaan tällä hetkellä.

17. AYY

18. MAIK JA AA-KERHOT JA RIL
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19. M.E.T.A.
Raati sai sähköpostia Ideastructuralta. Raati vastaa sähköpostiin.
RIL-nuorten gaalailta järjestetään tänä vuonna.

20. SEURAAVA KOKOUS
Seuraava kokous järjestetään maanantaina 21.10 kello 16.15

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
Kokkonen päätti kokouksen ajassa 17.56

_______________________ _______________________

Katariina Kokkonen Vertti Hatara
Puheenjohtaja Sihteeri


